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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 18/5? 

Trädgårdsstaden på 
Öster förtätas 
Förslaget till detaljplan innebär en stor 
förändring gällande volym och skala, en 
byggnadsvolym som tydligt avviker från 
vad som kan anses vara en volym som följer 
Östers och trädgårdsstadens skala, citerade 
Carin Högstedt (V) ur handlingarna till 
ett ärende som har flera år på nacken. Det 
handlar om detaljplan Byggmästaren 6 och 
berör den delen av stadsdelen Öster som 
gränsar till Staglabergsgatan och Stagla-
berget. Förslaget innebär påbyggnad på en 
befintlig fastighet och rätt till nybyggnad av 
ytterligare en fastighet. 

Hela vägen till fullmäktige har Vänster-
partiet yrkat avslag för att det strider mot 
miljömålet god bebyggd miljö. Så även nu 
som enda parti.

- Det är alltid en balansgång mellan nytt 
och det invanda. Här sätter vi ner foten för 
att trädgårdsstaden Öster ska behålla sin 
unika blandning av blandad bebyggelse och 
trädgårdsstad, sa Carin.

Wifi till LSS-boenden, 
en seg historia
Malin Lauber (S) hade ställt frågor till Ulf 

Hedin (M) om möjligheten att få wifi i de 
enskilda bostäderna på LSS-boendena. Nu 
finns det bara i gemensamhetslokalerna. 
Svaret var att det är på gång och har varit se-
dan 2017, när det beslutades. Nu är det bara 
en kostnadsuppgift som saknas, sa Hedin, 
som är omsorgsnämndens ordförande.

- Det krävs hela tiden att alla människor ska 
bli digitala. Då måste det ges förutsättningar 
för det. De hyresgäster det handlar om är 



en grupp som verkli-
gen hade behövt 
denna möjlighet 
under pandemin och 
isoleringen, sa en 
lätt irriterad Carin 

Högstedt (V). 

Oppositionen S+V 
har haft frågan uppe så gott som varje möte 
i omsorgsnämnden det senaste året. Segt 
ärende fastän alla är överens om att det ska 
göras.

Besöksnäringsplan 
för Växjö kommun
Ett enigt kommunfullmäktige antog en ny 
besöksnäringsplan för Växjö kommun. 
I planen kan läsas följande:

”Syftet med besöksnäringsplanen är att stärka 
Växjö som besöksdestination. Växjö ska 
vara en attraktiv, nyskapande och hållbar 
destination som lockar lokala, regionala, 
nationella och internationella besökare att 
uppleva destinationen och dess utbud.

Ett rikare utbud av restauranger, shopping, 
natur- och kulturupplevelser, boende och 
evenemang är positivt för alla som lever 
och verkar i Växjö. Det skapar också sys-
selsättning och skatteintäkter.”

- Bra ansats men lite väl abstrakt och det 
blir svårt att utvärdera, uttryckte både 
Carin Högstedt (V) och Håkan Frizén (V) 
samstämmigt i sina respektive inlägg. 

Hovshaga AIF bygger vidare 
- HAIF är en relativt ung idrottsförening 
med sina dryga 30 år. Föreningen har 
under de åren vuxit till en av Smålands 
största breddföreningar räknat utifrån antal 
bidragsberättigade aktiviteter för barn och 
ungdomar. Så inledde Håkan Frizén (V) 

sin motivering till 
varför han ville att 
föreningen skulle 
beviljas ett lån på 
9 miljoner för att 
kunna bygga ny 
klubbstuga och nya 
omklädningsrum. 

- Idag har HAIF runt 25 fotbollslag för 
pojkar och flickor men bara 2 egna om-
klädningrum. Behovet är därför mycket 
stort, avslutade Håkan. Samtliga partier i 
fullmäktige instämde i Håkans bifallsyrkande.

Satsningar på syssel- 
sättning för ungdomar 
extra viktig efter Corona
Coronapandemin har påverkat oss alla 
och i hög utsträckning ungdomar. Studier 



på distans, inställda fritidsaktiviteter och 
färre sociala kontakter är några av de saker 
som ungdomar i Växjö kommun behövt 
förhålla sig till under det senaste året.  I 
regeringens vårbudget avsattes medel för att 
stärka kommunernas möjlighet att skapa 
sysselsättning för ungdomar och minst 
hälften av dessa bör fördelas med hänsyn 
till ungdomar som lever i socioekonomiskt 
utsatta områden. Maria Garmer (V) 

frågade Pernilla 

Torneus (M), 
som är ny ord-
förande i nämnd-
en för arbete och 
välfärd, om hon 
kunde säga något 
om hur de nya 
pengarna från re-

geringen ska användas och hur man har arbetat 
med att nå ut till de prioriterade grupperna?

Det jag vet är att pengarna kan användas 
till att utöka antalet sommarjobb. Exakt 
hur får jag återkomma om. För att fler ska 
söka jobb har man haft utökad information 
i de områden som är socioekonomiska 
utsatta, svarade Pernilla. Återkom gärna när 
du vet mer om hur just de extra medlen ska 
användas avslutade Maria.

Vi i Vänsterpartiet motsätter oss de betygs-

krav för att få feriepraktik som införts av 
majoriteten. Sommarjobb är efterlängtat av 
många, inte bara som ett sätt att tjäna pen-
gar utan också som en möjlighet att bryta 
mönstret av hemmasittande och avsaknad 
av sociala sammanhang.

Nej till rasism och främlings-
fientlighet på våra skolor
Malin Lauber (S) hade skrivit en interpella-
tion till utbildningsnämndens nya ordförande 
Ida Eriksson (M) om kränkande behandling 
och rasism på våra skolor, detta mot bak-
grund av den kritik som nyligen riktats mot 
Lammhults skola av Skolinspektionen som 
påpekar brister i värdegrundsarbetet. 

En bra debatt med mycket enighet. Rasism, 
främlingsfientlighet eller någon annan typ av 
kränkande behandling hör inte hemma på våra 
skolor. Vänsterpartiet är tydliga med att prob-
lemet måste angripas från två håll samtidigt. 
Naturligtvis måste värdegrundsarbetet alltid 
vara prioriterat, det kan vi aldrig bli för bra på. 

Men utöver detta måste vi göra en djupare 
analys av problem som helt uppenbart är 
rotade i en allt tydligare skol- och boende-
segregation där socioekonomiska aspekter i 
högsta grad spelar in och där resursfördelnin-
gen måste användas som ett instrument för 
att kompensera barn och elevers villkor. 
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Så har då högsta instans, Regeringen, 
bestämt att det är ok att bygga en masto-
dontisk storskalig trafikplats vid Fagrabäck.
Vad är det som gör att politikerna i Växjö 
kommun inte har insett att om vi fortsät-
ter på den inslagna vägen kommer snart 
jordens resurser att vara uttömda. Då 
kommer våra glaciärer att smälta ner med 
översvämning av stora delar av vårt klot 
som ett resultat.

Ritning över den nya trafikplatsen.

Hur kan vi anta en Agenda 2030-strategi och 
samtidigt säga ja till trafikplats Fagrabäck? 

Den första meningen i Deklaration för 

Hållbara Växjö 2030, som antogs av 
fullmäktige 2019, lyder: “Med deklaration 
Hållbara Växjö år 2030 lovar vi att ta vårt 

lokala och globala ansvar för människa, 
miljö och ekonomi.”

Men varför gör ni inte det då?
Varför envisas ni med att vilja öka biltrafiken 
på bekostnad av människor och miljö, 
genom att exempelvis bygga ut trafikplats 
Fagrabäck?

Ja, det är köer vid rusningstrafik, men en 
första och mycket enkel åtgärd borde vara att 
göra nuvarande rondell tvåfilig, plats finns!

Vänsterpartiet säger NEJ till att skövla 
Fylleryds naturreservat för en miljövidrig 
storskalig trafikplats.

Vi vädjar nu till övriga partier i kommunen, 
särskilt de som säger sig värna vår miljö.
Tänk om.
Tänk rätt.
Strunta i prestigen.
Säg nej till trafikplats Fagrabäck.

Mikael Karlsson (V)
Ledamot byggnadsnämnden

När skall ni förstå att 
det är allvar?


